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SESJA RADY GMINY NĘDZA 
6.06 2011 roku 

godz.14
00 

 

PROTOKÓŁ NR   IX / 2011 
Lista obecności stanowi załącznik do Protokołu. 
 
Ad. 1 
 
Przewodniczący RG Gerard Przybyła dokonał otwarcia sesji stwierdzając prawomocność obrad; na 
sesję przybyło 14 radnych; nieobecny radny  Henryk Postawka . 
 
Przewodniczący RG odczytał treść wniosku Wójta Gminy z dnia 6 .06.2001r. o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową na rok 2011 zakładającej zmiany w planie 
dochodów i wydatków w zakresie zwrotu nienależnie pobranych świadczeń z budżetu Wojewody ( zał. 
do Protokołu).  
 
Przewodniczący RG zaproponował  ujęcie punktu –PRZEGLĄD W GMINIE –wyjazd radnych – w pkt 7 
założonego porządku obrad sesji – zamknięcie sesji nastąpi po zakończeniu objazdu. 
 
Nie wniesiono żadnych uwag. 
 
Rada Gminy przy 14 głosujących , 14 głosami za (jednogłośnie ) zatwierdziła proponowane zmiany w 
porządku obrad, który przedstawia się następująco : 
 
1.  Otwarcie sesji -stwierdzenie prawomocności obrad. 
WNIOSEK Wójta Gminy z dnia 6.06.2011r- projekt uchwały ……………… 
2. Zatwierdzenie Protokołu Nr  VIII  / 2011  z poprzedniej sesji . 
 
3. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY o działaniach  
    podejmowanych w okresie między sesyjnym. 
 
4.SPRAWOZDANIE WÓJTA GMINY o pracach realizowanych w okresie  
                                   między sesyjnym  i z wykonania uchwał Rady Gminy . 
5.PODEJMOWANIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

1) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Nędza z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok; 

 opinia Komisji Rewizyjnej z dnia 5.05.2011 r. 

 wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Nędza absolutorium za 2010 rok; 

 Uchwała Nr 4100/IV/90/2011 z dnia 11 maja 2011 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach  w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Nędza  ;. 

   2)  zmieniająca Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/15/10 z dnia                                              
28 grudnia 2010 r. 
6.  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH – odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
 
7.  WOLNE WNIOSKI I INFORMACJE . 
  
 

PRZEGLĄD W GMINIE – wyjazd radnych 
zapoznanie się w terenie z najważniejszymi inwestycjami:  

 kanalizacja, budowa oczyszczalni w Ciechowicach; 

 termomodernizacja budynku w Zawadzie Książęcej ; 

 przegląd wałów przeciwpowodziowych ; 

 termomodernizacja budynku Przedszkola w Nędzy ; 

 wybrane remonty dróg gminnych : 

 obiekt sportowy w Górkach Śl. 

 roboty rekultywacyjne na żwirowni w Babicach;  
8.  ZAMKNIĘCIE SESJI . 
 
O godz.14

04
 na salę obrad wszedł radny Henryk Postawka . 
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Ad. 2 

 
Do Protokołu Nr VIII /2001 radni wnieśli następujące uwagi: 
 
Radny Krystian Placzek : potwierdził ,że zawody w Ciechowicach były należycie zabezpieczone ,m.in. 
przez służby  mundurowe , chodziło mu o to ,że mogą to być sporty ekstremalne ,biorąc pod uwagę 
stan naszych dróg ,może by Zarząd Dróg zareagował ,ale pytanie zadał Przewodniczący RG ;  
 
Radny Henryk Postawka sprostował ,że kratkę ściekową należy obniżyć na ul. Nowej ( z tyłu Kościoła) 
a nie na ul. Astrów w Górkach Śl. 
 
Radny Julian Skwierczyński sprostował ,że do niego zwrócił się rolnik Jerzy Ryszka ,a nie Bernard 
Ryszka , pan Jerzy Ryszka zwracał się w tej sprawie  nie tylko do pana Zagoli ,ale również do pani 
Wójt; Wójt Gminy odpowiedziała ,że do niej ten Pan w tej sprawie się nie zwracał . 
 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za (jednogłośnie) zatwierdziła Protokół Nr VIII/2011 z 
dnia 16 maja 2011 roku. 
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący RG poinformował o cotygodniowym dyżurze w Urzędzie Gminy; radny Jan Francus 
powiedział żeby w informacji było wszystko to co jeszcze  Przewodniczący w tym czasie robił.  
 
Ad. 4 
 
Radny Roman Marcol zapytał o kładki nad torami; Wójt Gminy potwierdziła ,że odbyła się rozprawa 
administracyjna w Katowicach ,  przedstawiciel PKP  ( nie dyrektor) potwierdził, że w trakcie podziału 
PKP na cztery Spółki żadnej z nich nie przydzielono odpowiedzialności za kładki , oficjalnie to nie 
zamierzają ich remontować ,najwyżej je rozbiorą ,Gmina nie może ich przejąć ,bo to nie teren Gminy 
ani jej własność , w zaleceniach jest opis stanu kładek i zakresu robót – Wójt Gminy odczytała z 
dokumentów zakres elementów do remontu m.in. , naprawa elementów betonowych ,śruby, 
antykorozyjna konstrukcja ,balustrada ,osłony przeciw trakcyjne , dopiero po ujawnieniu kładek w 
ewidencji odbędą się kolejne rozprawy; radny Julian Skwierczyński potwierdził ,że nie jesteśmy w 
stanie spełnić wymagań technicznych , ograniczyć ruchu pociągów ; radny Jan Francus powiedział ,że 
skoro to ma być ta sama spółka , która gospodaruje tunelami i kładkami to długo poczekamy ; Wójt 
Gminy potwierdziła ,że nie jesteśmy jedyną Gminą w takiej sytuacji , Gmina może co najwyżej 
prowadzić bieżącą konserwację –malowanie, odśnieżanie, wpłynęło kolejne pismo informujące o 
trzeciej już stacji PKP do przekazania Gminie ,w przeciwnym wypadku obiekt zostanie rozebrany ; 
radny Henryk Postawka zapytał o obiekt-stację w Górkach Śl. ; Wójt Gminy potwierdziła ,że na razie 
nie ma go w wykazie PKP; Przewodniczący RG powiedział ,że „nie widać żadnego światełka w tunelu” 
; radny Jan Francus proponuje zaprosić przedstawiciela z Tarnowskich Gór na sesję ; Wójt Gminy 
odpowiedziała ,że skoro dyrektor nie przyjeżdża na rozprawy to do Gminy też nie przyjedzie ;radny 
Krystian Placzek powiedział ,że jako inżynier obserwował sporo razy działanie takich szlabanów na 
torach m.in. w Nędzy, na Zachodzie przejazd pociągu to kilka chwil ,zapory są lekkie , krótkie , u nas 
wszystko jest solidne ,działa po kilka minut ;dyskusję zakończono. 
 
Wójt Gminy poinformowała radnych ,że ogłoszono I przetarg na wykonanie kanalizacji – osiedle 
Bolero w Nędzy . 
 
Ad. 5 
 

1) Przewodniczący RG odczytał treść : opinii Komisji Rewizyjnej z dnia 5.05.2011 r. ; wniosku Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Nędza absolutorium za 2010 rok; Uchwały Nr 4100/IV/90/2011 
z dnia 11 maja 2011 roku IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  w 
sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Nędza  ;.nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 13 głosami za , 0 głosów przeciwnych oraz 2 głosami wstrzymującymi się 
przyjęła Uchwałę Nr IX/ 72 / 2011 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Nędza z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2010 rok. 
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Wójt Gminy podziękowała radnym za docenienie jej pracy. 
 
 

2) skarbnik gminy omówiła proponowaną zmianę , kwota 500 zł zostanie zwrócona do budżetu Wojewody 
w terminie do 15 czerwca br; nie zgłoszono żadnych pytań. 

 
Rada Gminy przy 15 głosujących , 15 głosami za ( jednogłośnie ) przyjęła Uchwałę Nr IX / 73 / 2011  
zmieniającą Uchwałę Budżetową na rok 2011 Gminy Nędza Nr III/15/10 z dnia 28 grudnia 2010 roku. 
 
Ad.6 
 
Wójt Gminy odpowiedziała na interpelacje zgłaszane podczas poprzedniej sesji, wnioski zostały 
wykonane. 
 
 
Ad. 7 
 
Radny Grzegorz Swoboda: 

1) wnioskował o naprawę mostku nad rzeką Sumina ,nawierzchnia się zapada ,może być kiedyś 
tragedia; Wójt Gminy potwierdziła ,że konstrukcja mostku od spodu jest mocno zniszczona; 

 
Radny Karol Kalemba zgłosił trzy wnioski Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1) zobowiązać pana Kuczerę ( właściciela stawów) do czyszczenia rowów wokół stawów 
rybnych; 

2) zabezpieczyć barierkę ochronną w Łęgu ( obok posesji Donder) ; 
3) dokonać obcięcia gałęzi wokół zakładu Silvest w Nędzy ;Wójt Gminy potwierdziła ,że gałęzie 

są obcinane , niezbędne jest teraz wejście na teren Zakładu ,co ze względu na sytuację 
prawną jest niemożliwe. 

 
Radny Marian Gzuk : 

1) zaprosił radnych na festyn rodzinny w Ciechowicach – 26 czerwca; radny Karol Kalemba 
poinformował ,że w Szymocicach festyn odbędzie się tydzień wcześniej. 

 
Radny Rafał Lincner : 

1) zapytał ,czy pozostałe po obcinaniu gałęzi i koszeniu traw śmieci zostaną usunięte; Wójt 
Gminy potwierdziła ,że prace wykonywane przez pracowników UG nie budzą zastrzeżeń, te 
roboty wykonywane przez służby powiatowe nie są do końca robione tak jak powinny; 

2) zapytał ,  czy lokal dla Policji jest nadal wynajmowany  ( są zeschnięte kwiaty); Wójt Gminy 
potwierdziła ,że budynek wymaga generalnego remontu ,pomieszczenia na górze będą 
wynajęte jako „rodzinkowy” dom dziecka, na dole pozostanie Policja, magazyn GOPS oraz 
jedno pomieszczenie na świetlicę;  

 
Przewodniczący RG  Gerard Przybyła : 

1) wnioskował wycięcie krzaków wzdłuż jezdni obok Silvestu ;Wójt Gminy dodała ,że wszystkie 
zgłaszane znaki drogowe w najbliższym czasie zostaną ustawione ;  

 
Radny Krystian Okręt : 

1) wnioskował naprawienie ławki na przystanku na Małej Nędzy;  
 
Radny Jan Francus : 

1) zwrócił się do radnej Renaty Bienia o dostarczenie dokumentów zgodnie z pismem; radna 
Renata Bienia potwierdziła ,że przygotuje pisemną odpowiedź; 

2) podziękował za zaangażowanie okazane fundacji, za pomoc przy usuwaniu awarii ; 
3) zapytał, kiedy będzie stanowisko dla niepełnosprawnych na parkingu UG; 
4) zapytał ,jak długo jeszcze pani Wójt Gminy będzie tolerowała ataki w prasie- obowiązuje nowy 

przepis za uporczywe nękanie grozi kara do 10 lat więzienia; Wójt Gminy potwierdziła ,że 
wytrzymałość każdego jest ograniczona, nie będzie więcej udowadniała ,że nie jest tak jak 
ktoś pisze, nigdy nie było „świadomego przekrętu”   ,jest wszystko udokumentowane , na 
pieniactwo można wnieść sprawy do sądu ; 

5) zaoferował pomoc radnemu Skwierczyńskiemu . 
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Radny Krystian Placzek : 

1) wnioskował ,aby na następnej sesji mógł się wypowiedzieć pan Białek; jako Prezes LKS 
został również zaproszony na posiedzenie Komisji Oświaty 20 czerwca ;  

 
Radna Gizela Marondel: 

1) podziękowała za odwodnienie na ul. Sienkiewicza w Nędzy; 
2) zapytała ,kiedy będą rozpoczęte prace przy rowie melioracyjnym wzdłuż sali gimnastycznej w 

Nędzy; Wójt Gminy powiedziała ,że jest to większy zakres robót; radny Roman Marcol zapytał, 
czy mieszkańcy mogą podłączyć się z kanalizacją do oczyszczalni przy szkole- nie . 

 
Radna Alicja Kowol: 

1) zapytała ,co dalej z terenem kąpieliska w Szymocicach; Wójt Gminy potwierdziła ,że sprawa 
została skierowana do MSWiA, na razie nie ma odpowiedzi , komunalizacja mienia nie była 
przeprowadzona prawidłowo, radca prawny potwierdził ,że Gmina wniosła odwołanie. 

2) zapytała o wyłączenia prądu w Babicach; Przewodniczący RG potwierdził ,że w czasie burzy 
zadziałały wyłączniki zabezpieczające; 

 
Radny Jan Flut: 

1) wnioskował o zwiększenie mocy energetycznej na boisku w Babicach ; Wójt Gminy 
potwierdziła ,że Vattenfall może montować lampy na istniejących słupach ,na inne wnioski nie 
ma odpowiedzi;  

2) zapytał co dalej z terenem pod budynek OSP w Babicach ; Wójt Gminy potwierdziła ,że 
złożono wniosek o wpis do księgi wieczystej ;  

 
Radny Julian Skwierczyński: 

1) podziękował za całość radnemu Janowi Francusowi ; 
2) podziękował Wójt Gminy za to ,że robi wszystko ,aby nic nie było robione w Zawadzie Ks.; 

Wójt Gminy odpowiedziała ,że to albo niedoinformowanie radnego albo kolejna prowokacja , 
dalej czekam na pisemne oświadczenie ,skąd Pan miał Protokół z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej , informuję ,że oddano plac budowy pod termomodernizację Ośrodka Zdrowia w 
Zawadzie Ks. firma ma 2 lata na zakończenie robót , złożono wniosek na termomodernizację 
budynku straży  i sali, co kosztować będzie „grube miliony” ,gotowe do podpisania jest 
porozumienie w sprawie budowy chodnika Ciechowice/Zawada Ks., sprzątane są pobocza, 
wykaszane rowy; radny Julian Skwierczyński powiedział ,że chodziło mu o sprawy bieżące, 
nie litanię, odpowiadam na pytania na piśmie , ale mogę powiedzieć „dokumenty te dostałem 
od pajaców szkolonych i tresowanych przez Panią” : 

 
Wypowiedź radnego wywołała oburzenie radnych na sali ;Przewodniczący RG powiedział ,że radny po 
raz kolejny oszukuje ,jest to stek oszczerstw pod moim adresem , dodam ,o czym zapomniała 
powiedzieć Pani Wójt Gminy ,że tegoroczne dożynki powiatowe odbędą się w Zawadzie Ks. wtedy 
radny  może wykazać swoją kreatywność. 
 
Radny Henryk Postawka : 

1) zgłosił uszkodzenie drogi od strony Lysek do Nędzy , od strony ul. Bogunickiej , po 
przejeździe ciężkiego sprzętu droga się zapadła , znaki drogowe są ustawione ,zapewniają 
bezpieczeństwo; 

2) zgłosił temat ,że LKS ma zamiar oddać teren po lewej stronie od cmentarza ,aby umożliwić 
wybudowanie parkingu . 

 

 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że wyczerpano porządek obrad, radni zgłosili wszystkie wnioski i 
interpelacje ogłosił wyjazd radnych  na teren Gminy  - godz.14

55
. 
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Radni szczegółowo zapoznali się z następującymi obiektami : 
 
 

 kanalizacja, budowa oczyszczalni w Ciechowicach; 

 termomodernizacja budynku w Zawadzie Książęcej ; 

 przegląd wałów przeciwpowodziowych ; 

 termomodernizacja budynku Przedszkola w Nędzy ; 

 wybrane remonty dróg gminnych : 

 obiekt sportowy w Górkach Śl. 

 roboty rekultywacyjne na żwirowni w Babicach;  
 
 
 
ad. 8  
 
Przewodniczący RG po stwierdzeniu ,że radni zakończyli „marszrutę” po terenie Gminy Nędza ,a tym 
samym wyczerpano porządek obrad zamknął w Górkach Śl. sesję Rady Gminy Nędza w dniu 6 
czerwca 2011 roku godz. 17

10
. 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
 
protokołowała K. Tront 


